
Predmestje ali sestavni
del Ljubljane?

Predstavniki družbenopoli-
tičnega iivljenja občine Beži-
grad so obiskali Črnuče in se s
predstavniki krajevne skupno-
sti Franc Ravbar pogovarjali o
organiziranosti in delu krajev-
ne samouprave in delu delega-
cij po prostorneim preobliko-
vanju in družbeni preobrazbi
krajevnih skupnosti v Ljublja-
ni. V pogovoru so obravnavali
tudi družbenopolitično delo-
vanje ter ograniziranost Ijud-
ske obrambe in družbene sa-
mozaščite v tej krajevni skup-
nosti.

Predsednik sveta krajevne
skupnosti Franc Ravbar.Anton
Urbanija.je seznanil predstav-
nike občine z aktualno proble-
matiko delovnih Ijudi in obča-
nov na Črnučah in kako je ta
novooblikovana krajevna
skupnost zaživela.

»Krajani sodelujejo v krajev-
ni samoupravi štirikrat več kot

doslej, s tem pa je več Ijudi
seznanjeno s delcjm v krajevni
skupnosti. V sodelovanju z ob-
činsko upravo in njenimi služ-
bami smo dokaj uspešno reše-
vali tekoče probleme: zazidal-
ne načrte, izgradnjo komuni-
kacij, sezidali smo več objek-
tov družbenega standarda -
šolo, vrtce, pošto, zdravstveni
dom in podobno. Pojavljale so
se tudi slabosti, posebej v ko-
munalni ureditvi novih naselj v
Gmajni, ker je dosti gradenj na
»črno«. še vedno premalo po-
zornosti posvečamo komunal-
ni ureditvi primestnih KS. Zalo
smo proti temu, da se v Ljub-
Ijani ustanovi ena sama komu-
nalna skupnost, ker bomo na
ta način še težje prišli v stik s
komunalci in ker so s tem še
bolj odmaknjeni od baze«, je
povedal Artton Urbanija.

Predsednik krajevne konfe-
rence SZDL magister Janez

Hrovatin je predstavnike obči-
ne seznanil s problematiko
mladih, ki jih je na Črnučah
blizu dva tisoč. Mladi za svojo
dejavnost nimajo ustreznih
prostorov. Kljub temu so mladi
zelo aktivni v kulturnih in
športnih društvih. Za notranjo
opremo in centralno ogrevanje
prostora, ki ga krajevna skup-
nost pripravlja za mlade, je po-
trebna denarna pomoč Širše
družbe.

Krajani na Črnučah želijo
izenačiti svoj življenjski stan-
dard z občani v središču Ljub-
Ijane. Toda srednjoročni plani
še niso potrjeni in dokončni,
ker nekatere občinske samou-
pravne skupnosti še niso pod-
pisale tega dokumenta. Neus-
klajenost in negotovost v raz-
voju KS do leta 1985 pa sprav-
Ija Črnučane v slabo voljo.
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